
 

Vergadering Stedelijke commissie – kamer SOCIAAL 

Datum Tijd 13 januari 2025 19.00 uur 

Locatie Stadhuis kamer 51 

Link om de vergadering 
terug te kijken 

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/83e75c6a-ec4a-4ffc-84cd-
722091e3529f  

Voorzitter Hans de Ruiter 

Secretaris Nelleke van Proosdij 

 
 
1. Opening  
 
2. Vaste agendapunten 
 
Vaststellen agenda 
 
Aandachtspunten- en toezeggingenlijst 
 
Kennisnemen van het verslag van de vergadering van 25 november 2024 
 
Mededelingen  
 
 
3. Beeldvormend: Oriënterend gesprek van nota naar raadsvoorstel Dierenwelzijn 
Op 11 maart jl. is de nota Dierenwelzijn besproken in de kamer Sociaal. Op 13 mei jl. heeft de raad een motie 
aangenomen waarin het college wordt opgedragen (1) met een beter uitgewerkte versie van deze Nota 
Dierenwelzijn te komen; (2) deze nota met een raadsvoorstel voor te leggen aan de raad; (3) in de Zomernota 
een passend budget op te nemen voor Dierenwelzijn en (4) de ambitie uit te spreken elke vier jaar met een 
actualisatie van de Nota Dierenwelzijn te komen. 
 
Het college gaat graag met de raad in gesprek over het volgende:  
i. Ambities Dierenwelzijn  
ii. Ambities nota  
ii. Partnersamenwerking  
iv. Benodigd budget 
 
Deelnemers: Valerie Schrauwen (BBE), Luc Staal (VVD), Marijn Ouwehand (PvdA), Marianne Schouten (GL), 
Linsey van der Veen (D66), - (CDA), - (CU), Erik Kemp (Volt), Diana Lambers (PVV), Karel van der Leij (GEW), 
Yvonne Barelds (EA), - (FvD), Judith Hofte (PvdD), Niels van den Berg (wethouder) 
 
Spreekrecht: dhr. Dogterom (stichting Blijdschap voor de Dieren).  
 
Vervolg: 
De wethouder neemt de volgende punten mee in de nieuwe versie van de Nota, die aan het einde van het eerste 
kwartaal verwacht wordt: 

- Mogelijheid en wenselijkheid van dierenambulance op de busbaan 

https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/83e75c6a-ec4a-4ffc-84cd-722091e3529f
https://enschede.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/83e75c6a-ec4a-4ffc-84cd-722091e3529f


 

- Aandacht voor huisdieren bij minima en huishoudens net boven de mnima-grens 
- Plaatsing van een Dierenvoedselbank bij De Vlecht, of op decentrale locaties in de wijken 
- Vogelkastjes in nieuwbouwwoningen 

 
De wethouder zegt toe om informatie over de paddentrek te delen op sociale media van de gemeente.  
De wethouder zal de commissie informeren als overlast door wolven structureel wordt. De wethouder gaat in 
gesprek met de UT over proefdieren.  
 
 
4. Oordeelsvormend: Beleidsnota Bewegen, spelen en sporten: Samen spelen Samen sporten – 
nummer 2400026319 
Met de voorliggende nota wil de gemeente werken aan “het makkelijker maken van gezond leven” voor haar 
inwoners waarbij iedereen toegang heeft tot een stimulerende en groene leefomgeving die uitnodigt tot gezond 
gedrag. Zowel fysieke als mentale gezondheid dragen bij aan een prettiger leven. Sport zorgt, naast op een 
actieve leuke manier bezig zijn, voor ontmoeten en verbinden waardoor de sociale cohesie duurzaam vergroot. 
Tot slot zorgt een goed sport- en spelenvoorzieningenniveau voor een stad, wijk en buurt waar het fijn wonen is. 
 
Deelnemers: Danny van Wakeren (BBE), Jochem Stoeten (VVD), Paul Oonk (PvdA), Bart Peeters Weem (GL), 
Linsey van der Veen (D66), Mart van Lagen (CDA), Hadassa Meijer (CU), Oscar Escobosa Bosman (Volt), Diana 
Lambers (PVV), Karel van der Leij (GEW),Yvonne Barelds (EA), - (FvD), Judith Hofte (PvdD), Niels van den Berg 
(wethouder), Marc Teutelink (wethouder) 
 
Spreekrecht: dhr. Dost (Twente05) 
 
Commissieleden wijzen op de ambities en vragen zich af of er voldoende financiële middelen zijn, zeker met het 
ravijnjaar op komst. Zij uiten zorgen over gebrek aan binnensportruimtes en wensen voor één of meer nieuwe 
sporthallen. Commissieleden willen in de nota meer aandacht voor volwassenen en ouderen. Ook wordt 
gevraagd naar meer integraliteit met schaatsen en zwemmen.  
D66 kondigt een motie aan over sporthallen.  
Wethouder Van den Berg stuurt informatie over publiek-private samenwerking schriftelijk toe. De mogelijkheid van 
een tijdelijke sporthal wordt onderzocht en uitgewerkt.   
Wethouder Teutelink ziet een koppeling tussen spelen past en het groenambitieplan. Hij geeft aan dat de speel- 
en ontmoetingsplekken in overleg met de buurten worden vormgegeven.  
 
Advies: Het voorstel wordt als een bespreekstuk geagendeerd in de eerstvolgende raadsvergadering.  
 
 
6. Sluiting 
22.41 uur  
 
 


